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Verslag omwonendenoverleg azc Rijssen-Holten 

Datum:   26 februari 2025 | 19.00 uur 

Locatie:   Azc Rijssen-Holten 

Aanwezigen: Omwonenden  

 Gemeente:  burgemeester de heer van Houdt, projectleider de heer Kok, mevrouw Koster.  

COA: locatiemanager, managementassistente 

Wijkagenten (Zorica Rajic en Jeroen Kamp) 

Verhinderd:  Een omwonende 

 Gemeente:  wethouder de heer Tijhof 

Afwezig:  Enkele omwonenden  

 

 

1. Opening en mededelingen 

De locatiemanager van het COA heet de aanwezigen welkom, in het bijzonder de wijkagenten en de 

burgemeester. De heer Kok opent de vergadering. 

2. Verslag 12 februari 2025  

Het verslag wordt met enkele wijzigingen goedgekeurd.  

Naar aanleiding van het verslag:  

De heer Kok heeft contact gehad met de leverancier van de camerasystemen. Het in het verslag genoemde 

probleem kan niet heel eenvoudig technisch opgelost worden. De leverancier heeft daarover ook contact 

met de betrokken afnemers. 

3. Introductie wijkagenten 

De wijkagenten stellen zich voor. De wijkagent licht de structuur toe: er zijn 2 ‘reguliere’ wijkagenten in 

Holten en een jeugdagent. Daarnaast is er de reguliere jeugdhulp, handhaving en motorpolitie. Ook is er een 

wijkteam dat noodoproepen doet. Ze zijn af en toe in het Kulturhus op afspraak. De wettelijke aanrijtijden 

worden makkelijk gehaald. In een wijkteam zitten diverse functionarissen met een taakaccent op een 

werkveld van de politie. Ook zijn er korte lijnen met het team van COA en de wijkagenten.  

De wijkagent heeft ervaring bij de opvang van amv’ers, zowel bij het grote azc in Almelo als in Wierden. Hij 

verwacht geen problemen met het azc in Holten, wel was hij liever wat eerder aangeschoven bij dit overleg.  
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Een omwonende vraagt waar parkeeroverlast gemeld moet worden. Dat is in principe bij de gemeente, 

hoewel dat in het weekend lastig is. Het parkeren op en rondom het terrein is onder de aandacht bij het 

COA. 

Een omwonende vraagt waar verkeersonveilige situaties gemeld moeten worden. Dat moet gemeld 

worden bij het COA, de locatiemanager neemt dan zo nodig verdere actie. 

De wijkagenten willen graag opgenomen worden in de eventuele buurtpreventieapp. De snelste manier om 

de politie te bereiken is door 0900-8844 te bellen.  

 

4. Start azc, toelichting door COA 

Er zijn nu: 

Totaal: 210 bewoners | Gezinnen: 27 gezinnen | Kinderen 0 t/m 18: 61 kinderen. 

Het azc is nog niet volledig bezet vanwege technische storingen in 1 woning.  

Vrijwilligers:  

• Aanmeldingen: 12 pers. Gesprekken zijn gepland of worden gepland.  

• Via Vorsa > er is een gesprek gepland over het uitzetten van vacatures.  

Meldingen:  

• Poort: was open voor de aannemer.  

• Lantaarnpalen: storing in de schakelaar. Is opgelost.  

• Bellen in de nacht: bewoners aan de rand van het azc zijn aangesproken.  

De melders hebben een terugkoppeling gehad.  

Bijzonderheden:  

Een dronken persoon kwam ’s nachts op het terrein en wilde de locatie betreden. De beveiliging heeft hem 

te woord gestaan en verzocht het terrein te verlaten. Hij bleef een tijdje op de parkeerplaats staan en 

vertrok daarna.  

Verzoeken:  

Een groep buurtbewoners heeft gevraagd om een rondleiding. Deze wordt ingepland.  
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Incidenten: agressie  

Er vond 1 incident plaats. De betreffende azc-bewoner heeft een maatregel opgelegd gekregen. Hij verblijft 

niet meer op deze locatie. Het slachtoffer heeft aangifte gedaan.  

Werken en vrijwilligerswerk voor bewoners  

• Bewoners die al op locatie klusjes willen doen, zoals de moestuin.  

• Het COA is benaderd door 4minutes uitzendbureau.  

• De aannemers op locatie hebben ook vacatures en willen daarover in gesprek met bewoners 

• Er zijn gesprekken met ViaVie Welzijn. 

• Ook zijn er gesprekken met klantmanagers inburgering van de gemeente over de inburgering en 

basisregistratie personen (BRP). 

Verder worden er taallessen gegeven. De statushouders mogen werken en dat wordt in overleg met de 

gemeente ook zoveel mogelijk ingevuld. Er wordt een buddy2buddy-systeem overwogen (zie Zutphen), met 

o.a. taallessen, muziek, etc.  

Een omwonende vraagt waarom er zo weinig gezinnen zijn. Dit is afhankelijk van de instroom en hoe de 

statushouders gekoppeld zijn, aldus de locatiemanager. Als iemand al bezig is met de inburgering in 

bijvoorbeeld Enschede, is het niet logisch deze over te plaatsen naar Rijssen-Holten. Gekoppelde 

statushouders krijgen voorrang. Het streven blijft nog steeds zoveel mogelijk gezinnen.  

 

Nieuw omwonendenoverleg 

Het omwonendenoverleg van vandaag is de laatste in de huidige vorm. Het COA start, volgens de afspraak, 

een nieuw omwonendenoverleg. Daarvoor zijn omwonenden, de wijkagenten en de projectleider van de 

gemeente uitgenodigd. Het COA hoopt medio maart te starten met een (driemaandelijkse) nieuwsbrief. Ook 

komt er een Instagram account. Er zijn afspraken gepland met 2 omwonenden. Mensen die met een kleine 

groep een rondleiding willen, kunnen zich aanmelden bij het COA.  
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5. Afrondende werkzaamheden 

De laatste puntjes op de i worden gezet. Momenteel is men bezig met de ‘meedoenbalie’, speeltuinen en 

vrouwenkamer met aangrenzende speelkamer. Naar verwachting zijn de werkzaamheden in maart 

afgerond. Morgen worden de aggregaten weggehaald, omdat uit onderzoek niet blijkt dat deze nog langer 

nodig zijn. Een omwonende vraagt of ook het groen rond de huisjes weer wordt aangelegd. Er wordt nog 

gewerkt aan het groen, aldus de locatiemanager. 

Een omwonende vraagt waarom de speeltuin niet meer voldoet. Ze vindt het jammer dat bepaalde zaken 

niet intact zijn gehouden. De locatiemanager geeft aan dat er keuringen zijn geweest en op basis daarvan 

aanpassingen moeten worden gedaan.  

Een omwonende vraagt waarom het nog niet af is, er was immers veel tijd. Hij heeft het idee dat de laatste 

tijd met stoom en kokend water alles moest gebeuren. Is dit onderschat? De locatiemanager is niet op de 

hoogte van zaken die technisch niet goed zijn gegaan. De heer Kok noemt het voorbeeld van het hekwerk. 

Dit stond eerder gepland. Echter, door de vertraging rondom de vovo-aanvraag is de hele planning 

opgeschoven. Dat betekent dat er in korte termijn veel moet gebeuren. Dat geldt ook voor het ter 

beschikking stellen van het fonds.  

 

6. Rondvraag 

Een omwonende merkt op dat na 22 uur de lampen in het kantoor boven nog aan zijn. De locatiemanager 

neemt hierop actie.  

Een omwonende vraagt of de calamiteitenpoort van afstand kan worden geopend. Dat is niet het geval. 

Een omwonende vraagt of de AED op het park ook voor de omwonenden beschikbaar is, zoals dat voorheen 

het geval was. Dat is nu niet zo. De heer Kok zoekt uit waar de dichtstbijzijnde AED is en komt indien nodig 

met een oplossing. 

Een omwonende vraagt of de bewoners WA-verzekerd zijn. Dat is het geval. 

Een omwonende vindt het vreemd dat het veiligheidsplan niet op de agenda staat. Hij is van mening dat er 

nog verschillende haken en ogen zijn. Het omwonendenoverleg heeft nooit de risico2-analyse besproken.  
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Het veiligheidsplan is aan de orde geweest, omwonenden konden opmerkingen op de mail zetten. Dat is 

ook gebeurd, die adviezen zijn meegewogen in de nieuwste versie. Dat betekent dat het plan niet meer 

behandeld wordt in het omwonendenoverleg, zo legt de heer Kok uit. Op dit moment wordt gewerkt aan de 

laatste versie, daarna wordt het plan gepubliceerd op de website. Volgens een omwonende is in de 

rechtbank afgesproken dat de gemeente dit medio januari zou afronden. 

De risico1-maatregelen zijn uitgebreid aan de orde geweest in het omwonendenoverleg, het college heeft 

besluiten genomen en alle punten zijn afgerond. Risico2-maatregelen zijn van toepassing als het park open 

is. Deze worden in het nieuwe omwonendenoverleg besproken. Een omwonende geeft aan dat de risico2-

maatregelen wel op de agenda hebben gestaan. De heer Kok geeft aan dat dat te maken had met de 

ontwikkelingen en dat daarom deze maatregelen op dat moment niet opnieuw aan de orde zijn geweest. 

Een omwonende vraagt wanneer het veiligheidsplan gereed is. Ze informeert naar de rookzones en hoe in 

de omgeving gehandhaafd wordt. Het veiligheidsplan zou gereed zijn voordat de bewoners arriveerden, 

aldus een omwonende. De heer Van Houdt legt uit dat een en ander nog niet is gepubliceerd omdat er 

destijds nog een geschil was met COA en opmerkingen van omwonenden nog verwerkt moesten worden. 

Het wordt z.s.m. op de website geplaatst. Het blijft een dynamisch document, dat desgewenst aangepast 

kan worden. Het plan komt jaarlijks op de agenda van het omwonendenoverleg.  

Wat betreft het roken: hiervoor is beleid gemaakt voor op het azc. Het veiligheidsplan is bedoeld voor op en 

rond het azc, verduidelijkt de burgemeester. Het cameratoezicht bij het tunneltje is risico1-maatregel. 

Brandgevaar op de Borkeld en de situatie om het tunneltje heeft niets te maken met het veiligheidsplan.  

De burgemeester hecht grote waarde aan het veiligheidsplan, maar geeft aan dat de samenwerking met 

COA, wijkagenten en de gemeente minstens zo belangrijk is. 

Een omwonende waarschuwt voor een droge periode, waarin er steeds meer airco’s zijn en het risico van 

mensen die roken. Volgens de wijkagent is dit uitsluitend aan de orde door de komst van het COA. Dit is wel 

het geval, aldus een omwonende. De gevaren van roken worden uitgebreid gedeeld met de bewoners in alle 

voorlichtingen, het welkomstboekje en individuele gesprekken, aldus de locatiemanager. Alle genoemde 

punten hebben de aandacht van de gemeente. Zo wordt er nog volop gewerkt aan de brandgangen, maar 

hierin is het soms lastig medewerking van betrokken omwonenden te krijgen.  
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Een omwonende ziet veel bewoners een andere looproute nemen dan aangegeven. Hier wordt door het 

COA regelmatig op gewezen. Helaas kan er geen verbod komen, omdat dit een openbare weg is. Een 

omwonende voelt zich geïntimideerd door alleenstaande mannen die langs haar huis lopen. Veel bewoners 

lopen over de Markeloseweg en niet over een voetgangerspad. De locatiemanager geeft aan dat dit de volle 

aandacht heeft. De heer Kok zoekt uit of er een gebodsbord geplaatst kan worden.  

Een omwonende vraagt hoe het zit met de verkeersdrempel. Dit is geen risico1-maatregel, omdat die 

situatie al op een lijst van gevaarlijke wegen staat, waarop maatregelen genomen moeten worden. Het 

schijnt niet eenvoudig te zijn hier een 30km-weg van te maken. Dit omdat afstemming met politie en 

hulpverlening nodig is. 

Een omwonende vraagt naar het rookbeleid. De locatiemanager geeft aan dat er uitsluitend gerookt mag 

worden buiten op het eigen terras bij de huisjes. Hij vraagt of er een bordje geplaatst kan worden op het 

azc, waarop staat dat er op dat moment een droge periode is. De heer Kok komt hierop terug.  

De wijkagent licht toe dat het in droge periodes raadzaam is meerdere keren te wijzen op de gevaren. 

Daarom wordt er nu al op gestuurd, aldus de locatiemanager. 

Een omwonende geeft aan dat ze signaleert dat bewoners peuken en blikjes in de berm gooien en dat 

mensen van het COA dit oplossen. Ook ziet ze regelmatig een busje bij het hek dat even later weer weg is. 

Ze zal in dergelijke gevallen direct contact met COA opnemen.  

 

7. Afsluiting 

De heer Kok dankt de aanwezigen voor hun betrokkenheid in de voorbereiding van het azc. 

 

8. Rondleiding 

De aanwezigen krijgen na afloop van deze vergadering een rondleiding. 


